
 

 
 

 

Motie vreemd: brief aan de leden van de Provinciale Staten en de Gedeputeerde Staten 

van de Provincie Overijssel.  

 

Inleiding 

De afgelopen maanden heeft de Provincie Overijssel gewerkt aan het opstellen van een voorstel over 

de toekomst van het Kanaal Almelo De Haandrik. Dit naar aanleiding van een onderzoek waarbij is 

vastgesteld dat niet alleen voor het traject van 11 kilometer langs het kanaal herstel nodig is maar 

over de volle lengte van het kanaal (32 kilometer).  

 

Op grond van voorgaande is een onderzoek gestart met een participatieproces (“Wikken en Wegen”) 

waarbij gekeken is naar verschillende scenario’s (zeven in totaal) die varieerden van het opwaarderen 

van het kanaal naar 1000 ton scheepvaart tot het volledig dempen van het kanaal. 

 

Op 23 april 2025 is de raad van de gemeente Twenterand samen met de andere betrokken 

gemeenten geïnformeerd over de scenario’s en de stand van zaken rondom de planvorming en 

mogelijke keuzen die voorliggen. 

 

GS heeft besluit genomen en hierover is Provinciale Staten geïnformeerd en zijn inwoners en 

gemeenten hiervan ook op de hoogte gesteld. In juni zijn er nog inloopavonden, op 11 juni een 

werkbezoek en op 18 juni is een Statencommissie Verkeer en Vervoer in de Provinciale Staten 

waarna op 2 juli de Provinciale Staten een besluit nemen over de toekomst van het Kanaal Almelo De 

Haandrik 

 

In het raadsdebat van 13 mei is op basis van de informatieavond op 23 april een debat gevoerd over 

de toekomst en is afgesproken om als gemeenteraad van Twenterand een brief op te stellen die de 

mening en positie weergeeft van de raad van Twenterand inzake toekomst Kanaal Almelo De 

Haandrik. 

 

Voorstel is om bijgevoegde brief vast te stellen en te versturen aan de Provinciale Staten en de 

Gedeputeerde Staten voorafgaand aan de werkbezoeken begin juni en behandeling van het besluit 

over de toekomstvisie in de commissie en Statenvergadering. 

 

De gemeenteraad van Twenterand bijeen op 27 mei: 
 

Constaterende dat: 

• De Gedeputeerde Staten een besluit heeft genomen over de toekomst van het Kanaal Almelo 

De Haandrik en dit voorstel voorlegt bij Provinciale Staten. Hierbij is gekozen voor het 

scenario van behoud van de scheepvaart tot 700 met 1 straat (enkelstrooksprofiel). 

• Dat dit voorstel is gedeeld met alle inwoners langs het kanaal en met de betrokken 

gemeenten. 

• Er op 23 april een informatieavond is geweest waarop de gemeenten Twenterand, 

Hellendoorn, Ommen, Hardenberg en Almelo zijn geïnformeerd over de mogelijke scenario’s, 

de eerste uitkomsten van de bewonerspeilingen en het besluitvormingsproces. 



 

 
 

• Er een raadsonderzoek is geweest over Kanaal Almelo – De Haandrik met duidelijke 

conclusies over de besluitvorming tot uitdieping van het Kanaal ten behoeve van scheepvaart 

van 700 ton en aanbevelingen voor het versterken van de sturende en controlerende rol van 

de raad van Twenterand. 

• De raad de conclusies en aanbevelingen unaniem uit het onderzoeksrapport onderschrijft. 

• De raad het raadsvoorstel voor vaststellen van het raadsonderzoek unaniem heeft 

aangenomen. 

• Er door de Provincie Overijssel een toekomstvisie is opgesteld voor het Kanaal Almelo – De 

Haandrik.  

• Er nu een traject loopt over herstel van de damwanden over een lengte van 11 kilometer en 

dat het overgrote deel van het traject in de gemeente Twenterand ligt. 

 

Overwegende dat 

• Er nog steeds inwoners langs het Kanaal wonen die nog steeds schade hebben die niet 

hersteld en afgehandeld is. 

• Bewoners  nog steeds wantrouwend zijn ten opzichte van de overheid en in het geval van het 

Kanaal (nog) geen vertrouwen hebben in de Provincie Overijssel. 

• Bewoners voordat er een keuze wordt gemaakt over de toekomstige functie van het Kanaal 

zekerheid willen hebben hoe er wordt omgegaan met (nieuwe) schade. 

• Bewoners vragen aan de eigen gemeente om meer en duidelijker op te komen voor hun 

belang als het gaat om de rechtszekerheid en om de toekomst als het gaat om veilig en 

duurzaam wonen. 

 

Stelt voor dat de raad van de gemeente Twenterand: 

• Een brief te sturen aan de Provinciale Staten en de Gedeputeerde Staten met daarin de visie 

van de raad van Twenterand en de aandachtspunten die zij van belang vindt bij de uitvoering 

van het voorgestelde scenario voor de toekomst van het Kanaal Almelo de Haandrik. 

• De brief in afschrift te sturen aan de colleges van B&W en gemeenteraden van Hellendoorn, 

Ommen, Hardenberg en Almelo. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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